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  - Nisam za ulazak u EU. Mislim da ona ne funkcioniše tako dobro kao što izgleda.   Boravio
sam u inostranstvu i video kako je sistem surov prema pojedincu. Zbog ekonomske krize i tamo
se ne živi sjajno.
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